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Vragen Commissie Bestuur Antwoorden  
1. Het voorstel betreft nu een kapitaalstorting van 5 miljoen. Blijft er bij een positief 

besluit nog sprake van een vraag van Stedin naar meer kapitaal in de 
toekomst? (van aandeelhouders) Of is dit het maximale bedrag vanuit de 
provincie ongeacht de vraag van Stedin en ongeacht de financiële positie van 
de provincie? 

Als gevolg van de toetreding door het Rijk en een wijziging in de 
tariefruimte is acute vermogensbehoefte van Stedin gereduceerd. 
Op termijn resteert er echter nog een behoefte aan kapitaal.  
Op het moment er op termijn (vanaf 2027) mogelijk opnieuw een 
vraag van Stedin zal komen voor een kapitaalversterking zal dit 
beoordeeld worden op de dan geldende voorwaarden en 
omstandigheden waaronder de financiële positie van de Provincie 
op dat moment. 

 

2. Waar is het bedrag van 5 miljoen op gebaseerd? Waarom niet lager/hoger? Het bedrag van € 5 miljoen kan gezien de kapitaalbehoefte van 
Stedin ad. € 1,8 miljard, beschouwd worden als een “symbolisch” 
bedrag. De hoogte van dit bedrag is dusdanig bepaald dat dit past 
binnen de huidige financiële positie van de Provincie Zeeland en 
daaraan gekoppeld de financiële randvoorwaarde dat een 
kapitaalstorting financieel verantwoord moet zijn. Een bedrag van  
€ 5 mln. wordt om die reden passend gevonden. Er is niet 
overwogen een hoger of juist lager bedrag in te leggen. 
 

3. Is er op dit moment een aandeelhoudersstrategie van de aandeelhouders in 
Stedin? 

 

Op dit moment is er geen aandeelhoudersstrategie van de 
aandeelhouders in Stedin. De huidige aandeelhouders Stedin 
vervullen hun aandeelhoudersrol vanuit overwegingen van het 
publieke belang. 
 

 




